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Z A P I S N I K
sa 136. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 30. lipanj 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica, Đulio Jusufi, voditelj
Odsjeka za proračun i financije, Hrvoje Zatezalo, djelatnik „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Indira Rački
Joskić,  ravnateljica  Narodne  knjižnice  i  čitaonice  Delnice,   Mirela  Srkoč  Šenkinc,  direktorica
Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Zvezdana Jerković,
ravnateljica  Dječjeg  vrtića  „Hlojkica“  Delnice,  Dragan  Abramović,  zapovjednik  JVP  Delnice,
Tomislav Mrle,  voditelj  Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada,  samouprave i  uprave i
Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak  je  ispričala  Katarina  Mihelčić,  Davorka  Grgurić,  Nikola  Muvrin  umjesto  kojeg
sjednici  prisustvuje  Hrvoje  Zatezalo,  Dario Medvedec umjesto  kojeg sjednici  prisustvuje  Davorin
Klobučar. 

PLANSKI KOLEGIJ

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Izrada godišnjeg izvještaja o radu za 2014/15. godinu.
- Suradnja s Knjigovodstvenim servisom za plaće.
- Inicijalni razgovori s novoupisanom djecom odnosno roditeljima. Upisana su sva djeca.
- Organizacija rada kroz ljeto. Od sutra se radi u dvije skupine, u kolovozu će raditi  jedna.

Odgajatelji počinju koristiti godišnje odmore.

GORDANA PISKAČ
- Gradonačelnik je zatražio informaciju o načinu rješavanja želje Župnog dvora. Naime, žele da

se, u sklopu radova, poploči staza koja vodi na groblje. Velečasni će razgovarati sa svojim
pretpostavljenima  i  ako  odluče  to  financirati  mi  možemo  odraditi  tehnički  dio.  Po  istom
modelu kao za FINU ili banku.

- Supilova ulica: problem oborinske odvodnje kod Vidma. Treba zauzeti zajednički stav da li
asfaltirati te javne površine. Gradonačelnik navodi da javne površine treba urediti ali da se
neće asfaltirati svako dvorište.

- Kada  Komunalac  završi  aktivnosti  na  zamjeni  tlačnog  voda  bit  će  potrebno  dogovoriti
koncepciju projektanta, položaj stupova javne rasvjete te buduću namjenu trga.

- Gradonačelnik navodi da će idućeg tjedna u Delnice doći parkovni arhitekt iz Zrinjevca.
- U petak će se održati sastanak na temu projekta knjižnice i etno muzeja.
- GP Krk zamoljeni su da naprave uzorke kubusa.
- Obiđena je cesta u Podgori. ŽUC će napraviti novi priključak. Treba izvršiti sječu.
- Priprema za sjednicu Gradskog vijeća.

DAVORIN KLOBUČAR
- Prošlog vikenda održana je planinska trka Kvarner trade.
- U Delnice  dolazi  Festival  sportske  rekreacije  žena  11.  11.  2015.  godine.  Slijede  opsežne

pripreme.
- U subotu je GSC domaćin susreta umirovljenika na Platku.



DRAGAN ABRAMOVIĆ
- Redovite aktivnosti: uvježbavanje vatrogasaca, košnja trave, plaćanje računa.

MIRELA SRKOČ ŠENKINC
- Paralelno se radi na manifestacijama „Ljubavna šetnja parkom“ i „Na tragu goranske starine“.

Krenulo je oglašavanje na Radiju Gorski kotar i na Primorskom radiju. Ovaj tjedan bit će
sastanak  sa  sucima,  nabavljamo  pilu,  drva.  Kosit  će  se  prostor  sanjkališta.  Idu  medijske
najave.

- Zabilježen je pojačan dolazak gostiju.
- Obrada turističkog prometa za lipanj.

HRVOJE ZATEZALO
- Uređenje,  plijevljenje,  okopavanje  cvjetnih  gredica,  pražnjenje  kanti  na  groblju,  čišćenje

groblja, košnja na području Delnica, Crnog Luga i Broda na Kupi.
- Poslat će se zadnjih 450 uplatnica za grobarinu.
- Rješavanje problematike zakorovljenosti lipa u Supilovoj ulici.
- Čišćenje nakon placa, čišćenje grada, odmorišta, igrališta i trgova.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Poslovi s korisnicima.
- Razvrstavanje računa i knjiga po dobavljačima.
- Od grada su dobivena sredstva za materijalne rashode.
- Aktivnosti oko idejnog rješenja Knjižnice.
- Dvije radijske emisije.
- Prisustvovanje 90-oj obljetnici srednjeg školstva u Delnicama.

ĐULIO JUSUFI
- Pripreme za izradu Polugodišnjeg financijskog izvješća.
- Sastanak u HABOR-u vezano uz kreditiranje Supilove ulice.
- Komunikacija s Erste bankom vezano za stanove sa stanarskim pravom koji idu kroz otplatu.
- Sastanak sa Sindikatom predškolskog odgoja.
- Izrađen je materijal za oročenje sredstava. Zatražene su ponude Zagrebačke banke i PBZ-a.
- Mjere naplate potraživanje.
- Rad 1.
- Izvješće o zaduženju.
- Aktivnosti na projektu energetske učinkovitosti te obnovljivih izvora energije.

TOMISLAV MRLE
- Prikupljanje podataka za izradu Atlasa romskih naselja sukladno traženju PGŽ.
- Izrada Odluka nakon sjednice Socijalnog vijeća.
- Redovito mjesečno izvješće za socijalu.
- Aneks Ugovora za „Snješko Smješko“.
- Predmeti imovinsko pravne naravi.
- Sređivanje „Mrtvica“.
- Konstituirana  su  Vijeća  MO,  izrađeni  su  i  poslani  zapisnici  i  rješenja  o  imenovanju

predsjednika te Vijeća mogu započeti s radom.
- Pripreme za sjednicu Gradskog vijeća.
- Zatraženo je očitovanje Konzervatorskog odjela u svezi etnografskog muzeja.
- Rješenje o imenovanju Povjerenstva za preseljenje Knjižnice.

Dovršeno u 9,00 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik



Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.

zadatak za nikolinu – gradonačelnik:: suvlasništvo dijela zemljišta u kendaru – polić šnajdar, 
suvlasnicismo u jednom dijelu, nepotrebno je formriati čestice, šuma koja je tamo je upitna u smislu 
boleština, organizirati sječu, prihod podijeliti iriješili smo problem. suvlasnici smo idealnog dijela.


